
 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Hanna Bocander 

Det försämrade säkerhetsläget i Europa efter Rysslands invasion av Ukraina har gjort att 
Försvarsmakten ändrat sin bedömning av hotbilden mot Sverige. Ett väpnat angrepp på Sverige kan 
enligt Försvarsmakten inte längre uteslutas. 

Detta är naturligtvis mycket oroande och kräver en höjd beredskap på flera nivåer i samhället.  

Kriget i Ukraina innebär bland annat att många Danderydsbor nu undrar över skyddsrum: var deras 
närmaste skyddsrum finns, hur många skyddsrum det finns i kommunen, om det finns tillräckligt med 
plats för att härbergera kommunens invånare och om samtliga av dessa skyddsrum är 
iordningsställda eller med kort varsel kan i ordningställas för att unna tas i bruk. 

Vår fråga är: 

Vad gör Danderyds kommun för att säkerställa kommunens befintliga skyddsrum är tydligt 
utmarkerade och i skick att användas? 

 

Jenny Åkervall, Socialdemokraterna 

 


